
ZÁPIS Č. 4/2021 Z JEDNÁNÍ KOMISE ZDRAVÉHO MĚSTA a MA21 

konaného dne 6. září 2021 od 15:00 hod. v zasedací místnosti MÚ 

 

Přítomni: Soukupová, Hlaváč, Šnorbert, Otáhalová, Rejlová, Trömerová, Šolcová 

Opluštilová 

Omluveni: Horáček, Mohrová, Luštinec, Kunátová, 

 

 

1. Doporučení Radě města (Zastupitelstvu města) 

 

 

2. Podněty pro Městský úřad 

 

 

3. Různé 

 

- Evropský týden mobility - v příloze Rozpis  

o středa 15. 9. Přesná muška je fuška 

 program si zajišťují Klub biatlonu Jilemnice 

o čtvrtek 16. 9. Den bez aut      

 tento den bude zahájen panem Hlaváčem a paní Soukupovou 

 zajištění dopravní uzávěry města       /Seifertová/ 

 domluvit spolupráci se Střední zdravotnickou školou Jilemnice /Soukupová/ 

 zajistit provozní požadavky (stánky, lavičky,….)    /Seifertová/ 

 zajistit občerstvení              /všichni/ 

 zajištění moderátora p. Horáčka       /Seifertová/ 

o pátek 17. 9. Koloběžkiáda a Nordic Walking 

 koloběžky jsou pořádány Mateřským centrem Rodinka 

 Nordic Walking – výlet s instruktáží 

 zajistit více informací pro veřejnost – např. letáky               /Rejlová/ 

o sobota 18. 9. Nordic Wolking – výlet s instruktáží a  Běh na Žalý 

 Nordic Wolking – náročnější trasa – zajistit větší informovanost    /Rejlová/ 

 Běh na Žalý – pořádají Český krkonošský spolek SKI Jilemnice 

o neděle 19. 9. Cyklovýlet okolo Jilemnice 

 ve spolupráci s Kola Hory 

o pondělí 20. 9. Přednáška na téma ekocestování – Tadeáš Šíma – na kole přes Afriku 

 uvést Tadeáše Šímu             /Hlaváč/ 

 zajistit občerstvení             /všichni/ 

o úterý 21. 9. Kulatý stůl: jilemnické cyklostezky 

 možnost zajištění podmětů pro nadcházející akci - Fórum Zdravého města 

o zajištění fotodokumentace pro celou akci, následné zaslání p. Rejlové        /všichni/ 

 

- Fórum Zdravého města - 23. 9. 2021 od 16 hod 

o potřeba domluvit garanty, kteří budou rozumět svému tématu příspěvků veřejnosti

                  /všichni/ 

o fórum vést v diskuzi cestou: CO JDE, NE CO NEJDE (NEFUNGUJE)!!!! 

o další podrobnosti se budou řešit na dalším mimořádném jednání či drobné doplňující 

informace se budou řešit operativně přes e-mail 

o domluvit moderátora       /Soukupová/ 

 

 



- Hraběnka: 

o lavičky na Hraběnce – byla přidána jedna zkušební lavice. Další 3ks laviček se 

budou řešit v příštím roce. Zpětná vazba na umístění lavičky a koše je v pozitivním 

duchu. 

o úpravu zeleně od roku 2022 si bude zajišťovat Sportovní centrum s. r. o. samo 

 

- Odpady: 

o v letních měsících se rozdělilo přes 400 ks popelnic do domácností 

o problémy s vývozem se již vyřešily, ale bohužel jsou stále plné veřejné popelnice 

 

 

 

 

Příští jednání komise Zdravého města se uskuteční v 6. 10. 2021 
od 15hod v zasedací místnosti radnice. 

 

 

 

 

 

 

V Jilemnici dne 7. září 2021            

 

              Eliška Soukupová 

Zapsala: Nela Trömerová                         předseda komise     


